

14-B, Aboo Sittee Lane, 10400 Penang

Validity: 1 Jul 2022 - 30 Jun 2023 | Code: FTG7D5NMEL090522KB



1 槟城-中转城市-悉尼 (机上用餐) 集合于槟城机场,乘搭客机飞往悉尼。 **夜宿于机上

2 悉尼 – 市区观光 –悉尼(午晚餐) 抵达悉尼后,前往游览悉尼市区 - 植物 公园, 麦克夫人椅, 悉尼歌剧院, 海港 大桥, 维多利亚女王大厦。 **夜宿于悉尼



3 悉尼-蓝山-悉尼(早午晩餐)

今天, 行程前往新南威尔斯最著名的地标 之一蓝山, 这些砂岩山峰位于杰米逊谷的 悬崖之间属于蓝山世界遗产区的一部分, 经历数千年以上的风化过程。我们会乘搭 蓝山三大观景缆车: 惊险陡峭的观光铁 路,巨大的高空观光缆车及玻璃地的空中 缆车。随后我们将停留在"回声角"让每 个人可以近距离的目睹三姐妹峰的风采。 午餐后回程市区,将自由购物于霍姆布什 DFO 店。

**蓝山 - 由于长满桉树, 桉树拍出来的 树油被太阳照射接触到而使整个蓝山发出 淡淡的蓝雾而叫蓝山。

**观景缆车-乘坐世界上最陡峭的景区小 铁路, 高空缆车及玻璃地空中缆车。





4 悉尼 🕌 墨尔本(早餐)

早餐后, 自由活动一直到达时间送往机场 飞往墨尔本。抵达后, 办理酒店入住。您 可以体验乘塔免费市区电车或自由购物。 午晚餐自理。

**夜宿于墨尔本



5墨尔本 - 谱芬蒸汽火车 - 墨尔本 (早午晚餐)

今早,前往市区观光包括: 联邦广场,圣 帕特里克大教堂, 战争纪念馆, 维多利 亚市场, 皇家展览馆, 国会大厦及公主 剧院等。之后,乘坐谱芬蒸汽火车。

**战争纪念馆-第一世界大战战争纪念馆 位于墨尔本,于1934年正式建成对外开 放。这 座庄严的建筑采用了希腊古典式 的设计风格, 纪念馆的正面的浮雕取材于 古希腊神话中的和平女神的图案,象征著 这些士兵为和平而战。

备注: 2022 至 2023 年里出发的团 体旅行, 行程内容与团费, 将依据 各国的 2019 冠状病毒以及当地入 境的最新政策与措施而有所变动。

**维多利亚市场-维多利亚女皇市场于 1878年开放,它不仅仅是墨尔本的购物 圣地,同时也是极富历史意义的地标建 筑、著名的旅游景点以及所有墨尔本人经 常光顾的场所。这里有新鲜的海产品和蔬 果,更能找到超低价的衣服、箱包、玩 具、首饰、前卫商品以及各种纪念品。 **谱芬蒸汽火车 - 随它穿越葱密的森林 和蕨树的峡谷,作为90年代初期政府为 开发偏远地区而修建的窄轨铁路线之一. 谱芬比利蒸汽小火车因为志愿者们不懈的 努力而成为, 也是世界上保存最好的蒸汽 火车线路之一, 跟着众多孩子们一起坐在

火车的窗台上把双脚悬出车外,体验不一

**夜宿于墨尔本

样的感觉。

6 墨尔本 - Warrook Cattle 农场 -菲利普岛 - 墨尔本(早午晚餐)

今天,我们将前往华洛克农场 Warrook Cattle 农场,体验成为"澳大利亚"农民 的乐趣。之后前往参观巧克力厂及菲利普 岛观看企鹅。

**华洛克农场-体验真正的农场生活,看 看一个农民家庭的生活(亲手喂袋鼠,剪羊 毛表演, 牧羊犬表演, 挤牛奶, 还有机会 看到澳大利亚稀有动物袋熊及无尾熊)

**巧克力工厂- Panny 巧克力世界是菲利 普岛著名巧克力工厂,这里有小型简介让 你知道制造巧克力的过程及一些小型机械 可以让你拿去免费巧克力。

**菲利普岛 - 小企鹅最大殖民之一。这 里可亲眼目睹小企鹅的自然生活动态,还 可以走 在高架浮桥上看看企鹅的家。

**夜宿于墨尔本

7墨尔本 - 中转城市 - 槟城(早餐)

早餐后、送往机场乘搭客机飞返家园。 行程结束。

| ra di p | X W X | 前上 | |
|----------|-------|----|----|
| | | | |
| | 1 | | A. |
| The same | | 37 | |

自费:签证费及手续费

| 团费 | : | |
|------|---|--|
| 出发日期 | · | |

*旅客报名付了订金,必须在一个星期之内亲自莅临本公司提交护照与携带手提电话申请澳洲签证。如因 不在指定时期之内办理澳洲签证,而导致签证被拒绝或无法如期获得签证申请,旅客必须承担附加手续 费包括机票,住宿及本公司费用等

*已取得澳洲签证的旅客,因随团的家庭成员/朋友签证被拒绝而要取消旅程,必须承担取消费用 (包括机 票。住宿及本公司费用等)

借注: 上述行程僅供參考, 原則上本公司盡量保持行程不變, 然而正確行程依據當地接待社按當時的實際情况重新調整後爲準。如在非人爲或突發情况之下所引起的 行程變動或而外的費用, 本公司將恕不負責一切的責任。團員若被移民廳拒絶入境或驅逐出境, **每位旅客受促購買旅游保險。 行程次序,但景點不變。



永樂旅遊有限公司 FOREVER TRAVEL SERVICE SDN. BHD. 14-B,Aboo Sittee Lane,10400 Penang

SYDNEY MELBOURNI

Validity: 1 Jul 2022 – 30 Jun 2023 | Code: FTG7D5NMEL090522KB











1 Penang - Transit City - Sydney(MOB)

Assemble at Penang International Airport for departure flight to Sydney.

- **Overnight Onboard
- 2 Sydney City Tour Sydney (LD)

Upon arrival, proceed to start the city orientation tour which includes **Botanic Garden**, **Mrs. Macquarie's Chair**, **Sydney Opera House**, **Harbor Bridge** and **Queen Victoria**

- **Overnight at Sydney
- 3 Sydney Blue Mountains Sydney (BLD)

Today itinerary will go to **Blue Mountains**, one of the most famous landmarks of New South Wales, which is part of the Blue Mountains World Heritage area between the cliffs of Jamieson Valley, after thousands of years of weathering. We will take three type famous cable car view around Blue Mountains, we have experience railways, cable way and sky way. After Lunch we will stay in the *echo point * so that everyone can close the eyes of the three sisters Rock. On the way back to city, stop over at **DFO Homebush for outlet shopping**.

- **Blue Mountains As covered with eucalyptus, eucalyptus discharged from the tree oil exposure to the sun so that the entire blue mountain issued a faint blue fog called Blue Mountain
- **Scenic World- Take the world's steepest scenic small railway, high-altitude cable way and glass to the Sky way.
- **Overnight at Sydney
- 4 Sydney 1 Melbourne (B)

After breakfast, enjoy your free time until one way transfer to Sydney Airport for flight to Melbourne. Upon arrival, proceed to hotel for check in. Enjoy Free Tram in city for shopping. Own lunch and dinner arrangement.

- **Overnight at Melbourne
- 5 Melbourne Puffing Billy Melbourne (BLD)
 In the morning, have a Melbourne city orientation tour
 which includes Federation Square, St. Patrick's
 Cathedral, The Shrine of Remembrance, Queen Victoria
 Market, Royal Exhibition Buildings, Parliament House
 and Princess Theatre. After that, ride on the Puffing
 Billy train.
- **The Shrine Of Remembrance First World War Memorial Hall is located in Melbourne, in 1934 officially opened to the outside world. This solemn building uses the Greek classical style of design, the memorial of the front of the relief drawn from the ancient Greek mythology of the goddess of peace, a symbol of these soldiers fighting for peace.

Remarks: For all group travelling on year 2022 until 2023, travel itinerary and tour fare will subject to change depending on the latest Covid-19 policies, local immigration polices and safety measures of each countries.

**Queen Victoria Market – was opened in 1878. It's not only a shopping mall in Melbourne, but also a historic landmark, a famous tourist attraction, and a place frequented by local. There are fresh seafood, fruits, vegetables, clothes, avant-garde goods, variety of souvenir and etc.

**Puffing Billy Train – With its forests and gorgeous waters of ferns, as one of the narrow rail lines built by the government for the development of remote areas in the early 1990s, the Puffing Billy steam train became a reality for volunteers One of the world's best kept steam trains. With many children sitting together on the window of the train to his feet out of the car, the experience is not the same feeling.

**Overnight at Melbourne

6 Melbourne- Warrook Cattle Farm -Philip Island - Melbourne (BLD)

After breakfast, begin the tour as an "Aussie" farmer in **Warrook Cattle Farm.** Then, visit to **Chocolate Factory** and **Philip Island** to see the little Penguin.

- **Warrook Cattle Farm a chance to experience real country living in a working farm, handle animals, see how a farming family lives.Experience feeding kangaroos, sheep shearing show, Shepherd show, Milk a cow in the dairy, more chances to see Australia famous animal like wombats, koalas, and etc.
- **Chocolate Factory Panny Chocolate World is a famous chocolate factory in Phillip Island, where there is a small profile that lets you know the process of making chocolate and some small machines that allow you to take free chocolate.
- **Philip Island is a home for one of the largest colonies of the Little Penguins. Witness the natural phenomenon of the Penguin Parade on floodlit Summerland Beach See penguin rookeries as you walk on an elevated boardwalk.
- **Overnight at Melbourne

7 Melbourne - Transit City - Penang (B)

After breakfast, transfer to airport for return flight back to Penang. Tour End.

| *Visa Fee & Service Fee by own exp | enses |
|------------------------------------|-------|
|------------------------------------|-------|

| Tour Fare | : | |
|----------------|---|--|
| Departure Date | : | |

Remarks:

*Once deposit has been paid, it is mandatory for customer to bring their passport and mobile phone to apply Australia visa within a week, without prior notice. Any reason that caused Australia visa being rejected (include but not are not limit to submission delay, passport expired, incomplete documentations), Forever Travel will not hold liability on additional expenses incurred such as flight rescheduling, hotel accommodations, ground arrangements, and processing fees.

hotel accommodations, ground arrangements, and processing fees.

*If tour cancellation of a family / friends / relative group which caused by visa rejection in one of their group members, they must bear all expenses incurred such as penalty charges of air ticket, hotel accommodations, ground arrangement cancellations, and service charges resulted by cancellation.

Remark: The above itinerary is for reference only. In principle the company will try to keep to the itinerary. However, the final itinerary will be determined by the overseas agent which is subject to change when necessary. Any change or cancellation due to unforeseen circumstances which is beyond the company's control, the company will not be responsible for any extra expenses incurred by you. Deportation or refused entry by the immigration, tour member has to be responsible for any expenses incurred. Local handling agent have reserve the right to make amendment of the itinerary depending with the actual situation, but scenic spot will not be cancellate as listing. Travelers are adviced to purchase travel insurance for travelling period.